

EST.1957

MING CHUAN 68  
PIONEERING EXCELLENCE

銘傳 68 · 英姿煥發

【桃園行政處公告】

## 68週年校慶桃園校區交通管制公告

### 1. 機車

- 教職員請停放於原固定機車車位
- 無固定車位者請停至學生機車停車場 B2 層
- 學生一律停放學生機車停車場 B2 層

### 2. 汽車【停車位有限，請儘量搭乘專車】

- EE 樓地下停車場限持有主管汽車停車證(紅證)停放，原持有 Q 樓、EE 樓室內停車證之教職員，當日請勿停放。
- 貴賓車輛停放室外籃球場
- 持有本校汽車通行證之教職員，請停至室外汽車停車場、環校馬路、成功校區及學生機車停車場 B1 層等處停車格。
- 學生(持有汽車停車證者)當日不開放入校停車

### 3. 大型遊覽車、道具車輛、攤位廠商車輛一律停放校外。

### 4. 貴賓停車證

- 台北校區請洽總務處事務組羅啟綸老師登記領取  
(分機 2230)
- 桃園校區請洽行政處總務組黃友信老師登記領取  
(分機 3732)



銘傳大學 68 週年校慶

Ming Chuan University 68<sup>th</sup> Anniversary Celebration

TAIPEI | TAOYUAN | JIHE | KINMEN | MICHIGAN  
EDUCATION CENTERS IN THAILAND, VIETNAM, AND JAPAN

EST.1957

MING CHUAN 68  
PIONEERING EXCELLENCE

銘傳 68 · 英姿煥發

## 68th Anniversary Taoyuan Campus Traffic Control Notice

### 1. Motorcycles

- Faculty and staff members, please park your motorcycles in your original parking space.
- Those with no fixed parking space may park motorcycles in B2 motorcycle parking lot.
- Students can only park their motorcycles in B2 motorcycle parking lot.

### 2. Vehicles **【Parking space is limited; please take the shuttle bus if possible.】**

- Only cars with an Administrator parking permit (red permit) can be parked in EE building basement parking lot. Faculty and staff members who have parking permits for Q and EE Buildings, please cooperate by not parking in these two buildings on that day.
- Special guests' vehicles are to be parked at outdoor basketball court.
- Faculty and staff members with MCU parking permits, please park at Outdoor Parking Lot, Campus circle road, Chengkung Campus or Student Indoor Motorcycle Parking Lot B1.
- Students (with car parking permits) are not allowed to enter the campus and park on that day.

### 3. Large tour buses, stage-setting trucks and vendors' trucks should be parked outside of campus.

### 4. VIP parking permits

- Taipei campus: Please contact Mr. Luo, Chi-Lun (ext.2230) of Operations Section, General Affairs Division to apply and collect.
- Taoyuan campus: Please contact Mr. Huang, Yo-Hsing (ext.3732) of Administration Division, to apply and collect.

銘傳大學 68 週年校慶  
Ming Chuan University 68<sup>th</sup> Anniversary Celebration

TAIPEI | TAOYUAN | JIHE | KINMEN | MICHIGAN  
EDUCATION CENTERS IN THAILAND, VIETNAM, AND JAPAN